
Van: Nispen van M.  

Verzonden: woensdag 31 mei 2017 11:21 

Aan: Commissie V&J 

Onderwerp: Voor pv vanmiddag. Verzoek om een brief nav Nieuwsuur: 'Minister Kamp niet 

vervolgd, ambtenaren wel' 

 

Geachte griffier, 

 

Bij de procedurevergadering van vanmiddag zou ik de vaste commissie voor Veiligheid en 

Justitie voor willen stellen de minister van Veiligheid en Justitie te vragen per brief te 

reageren op de uitzending van Nieuwsuur gisterenavond: ‘Minister Kamp niet vervolgd, 

ambtenaren wel’. http://nos.nl/nieuwsuur/artikel/2175803-om-negeert-minister-kamp-in-

omkoopschandaal.html  

Wat de SP betreft zouden we de minister van VenJ moeten vragen hierop te reageren.  

Allereerst op het aspect dat het er op lijkt dat hier met twee maten wordt gemeten. Lagere 

ambtenaren zijn ontslagen en worden vervolgd, maar soortgelijke feiten gepleegd door hogere 

ambtenaren en de minister worden niet nader onderzocht.  

Daarnaast op de vraag of het zo is dat de wet (Wet ministeriële verantwoordelijkheid) aan 

eventueel nader strafrechtelijk onderzoek door het OM in de weg zou staan, in hoeverre de 

aangekondigde wetswijziging hier een oplossing voor zou bieden en hoe het staat met de 

voortgang (dat laatste is volgens mij recent al verzocht door de commissie). 

 

Bij voorbaat dank voor het in behandeling nemen van dit verzoek. 

 

Met vriendelijke groet, 

Michiel van Nispen 

Tweede Kamerlid voor de SP 

 


